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1973-ban ismerkedtem meg a tájfutással Kempelen Imre bácsi jóvoltából. 
Voltam ifi válogatott, és OB győzelmet is begyűjtöttem, talán többet is, mint egyet. 
Hamar, még „versenyző koromban” megszerettem a sportág másik oldalát a 
versenyrendezéssel és térképjavítással járó feladatokat. Dolgoztam az egyik első nem MTFSZ 
kiadású térképben, és részese, kidolgozója voltam az általam ismert első, térképfelhasználásra 
kötött szerződésnek, elkészítettem az első, tájkerékpározásra alkalmas, helyszínen javított 
térképet. Beválasztottak a BTFSZ elnökségébe ahol Shell Toncsi visszavonulása óta én 
vagyok a legrégebbi elnökségi tag. Tagja vagyok az OSC elnökségének, az OSC tájfutó 
szakosztályát vezetem. Többeket rábeszélve megalapítottam a Hangya Egyesületet, amikor az 
egyesületalapítás még nem volt általános. 
 
Civilben három gyerek apja, villamosmérnök vagyok. 28 éves Telekomos múltat lezárva, kb. 
hat éve vezetem a Funkwerk Magyarország Kft-t, mely biztos alapokat nyújt a hobbim, a 
tájékozódási sportok műveléséhez, támogatásához. 
 
A futás mellett megismerkedtem sítájfutással és tájkerékpározással is. Az utóbbiban láttam 
nagyobb fejlődési lehetőségét, így vezetésemmel megpályáztuk és Magyarország elnyerte a 
2012-es Tájkerékpáros VB rendezését. Nagy sportdiplomáciai sikert értünk el azzal, hogy a  
junior és felnőtt VB-vel egyidőben a mesterek tornáját, azaz a szenior VB-t is Magyarország 
rendezhette. Jelenleg a 2019 VB pályázata áll jó eséllyel az IOF döntőbizottsága előtt. Az első 
MTBO VB pályázásakor a jó szakmai program mellett nem titkolt célom volt bizonyítani, 
hogy hozzáértéssel és megfelelő mennyiségű és minőségű munkával úgy lehet nyereségessé 
tenni egy ilyen rendezvényt, hogy nem a belső forrásokat terheljük túl, hanem kintről hozunk 
pénzt. Vezetésem a szakág alatt anyagilag függetlené tudott válni. 
A VB sikeres megrendezésével a szakág versenyrendszere megerősödött, hazai és nemzetközi 
ismertsége és elismertsége jelentősen nőtt.  
Alelnökként célom a jövőben is tájékozódási sportok ismertségének növelése a magyar 
nyilvánosság előtt, tájkerékpárban más kipróbált profi média megjelenések kiterjesztése egész 
sportágra, és ennek segítségével külső források bevonása. 
Bár aktív sportnak már alig nevezhető, amit űzök, de minden szakágban próbára tettem 
magam. A tájfutóknak szerencséje, hogy egy kis változatosságért, vagy évszakváltás miatt 
nem kell egész más területet keresniük,  mint pl. a vitorlázók télen sífutnak stb. , ezt egy 
szervezeten belül megtehetik, a szakágakban. 
Meggyőződésem, hogy a szakágak egymást segíthetik, színesebbé, a változatosságot kedvelők 
számára élvezetesebbé teszik az edzéseket, versenyzést, és ez használ a sportágnak. 
A sítájfutás nagyon jó kiegészítés a téli alapozásokhoz, ha van hó , míg a tájkerékpár már 
inkább a változatosság kategóriája, a TrailO pedig a technikai felkészülést tudja jól segíteni.  
Szeretném, ha minden tájfutó a fent említett lehetőségeket, a változatosságot látná, találná 
meg a szakágakban. 
A szenior bizottságot felügyelete továbbra is szép kihívást jelent számomra. Ez az elmúlt 
ciklusban az alelnöki feladataim közé tartozott. Sikerült a bizottság élére aktív vezetőt 
felkérni, és a következő ciklusban növelni szeretném megbecsülésüket, erősíteni szeretném a 
szeniorok érdekérvényesítési lehetőségeit. 
 
A most végződő elnökségi ciklusban a szakágak ismertsége nőtt, vezetőikkel sikerült jó 
munkakapcsolatot kialakítani, közös ötleteink előmozdították a működésüket. Érdekeit 
képviselve segíteni tudok a szakágak, és egyben az összes magyar tájékozódási sport 
ismertebbé tételében, fejlődésében.  
Ezt a munkát szeretném újult erővel folytatni, ha megkapom hozzá a bizalmat. 
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